
Veřejné zasedání č. 34 

konané dne 12.10.2017 v 19:00 hod. 

na Úřadě městyse Liteň. 
 

Přítomni: Šárka Marcínová, Jiří Hrách, Rudolf Fiřt, Ing. Miroslav Horák, Miroslav 

Slanec, Ing. Jiří Vodička, Miloslav Kliment, Jan Havelka, Filip Kaštánek (příchod 

v 19:15) 

 
 

PROGRAM: 
 

1. Úvod 

2. Zvolení zapisovatele 

3. Zvolení ověřovatelů 

4. Schválení zápisu č. 33  

5. Informace z úřadu 

6. Smlouva o výpůjčce+ souhlas Římskokatolická farnost Řevnice 

7. Smlouva se Stříbrným potokem, Reality Developments,s.r.o. 

8. Informace z úřadu 

9. Úpravu původního bodu č.5 keramické dílny z výpůjčky na záměr 

10. Keramická dílna v prostoru knihovny 

11. Projednání záměru prodeje pozemku p.č. 237 v k.ú. Liteň 

12. Projednání žádosti o odběr el. proudu 

13. Projednání záměru prodeje části pozemku p.č. 570 v k.ú. Liteň 

14. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věc. břemene 

15. Klubovna Běleč 

16. Rozpočtové opatření č.6 

17. Výdaje – Ateliér Svatopluk,o.p.s. 



18. Změna termínu veřejného zasedání 12/2017 

19. Projednání námitky zastupitele k zápisu z veřejného zasedání č. 23 

20. Záměr prodeje montážní plošiny 

21. Diskuze 

22. Závěr 

 

1) Zahájení 
 

Starostka Šárka Marcínová přivítala přítomné občany a zastupitele. Konstatovala, že je 

přítomna nadpoloviční většina zastupitelů, tudíž je zastupitelstvo usnášeníschopné. 

Starostka konstatovala, že zasedání zastupitelstva bylo řádně svoláno a vyhlášeno. 
 
 

Starostka Šárka Marcínová požádala o přidání bodů  
 

       Informace z úřadu 

       Smlouva o výpůjčce+ souhlas Římskokatolická farnost Řevnice 

       Smlouva se Stříbrným potokem, Reality Developments,s.r.o. 

       Úprava původního bodu č.5 z Keramické dílny na Záměr výpůjčky 

 

HLASOVÁNÍ:          pro:    5   

                proti:   1 ( Miloslav Kliment)   

                zdržel se: 2 ( Ing.Jiří Vodička,Jan Havelka) 
 

Program veřejného zasedání byl schválen s výše uvedenou změnou. 

 

 
 

2) Zvolení zapisovatele 

Starostka navrhla na zapisovatelku paní Kateřinu Nožinovou. 

 

HLASOVÁNÍ:  pro:    8   

proti: 0   

zdržel se: 0 



 

Zapisovatelkou byla schválena paní Kateřina Nožinová. 

 

 

3) Zvolení ověřovatelů 

 

Na ověřovatele byli navrženi zastupitelé Miloslav Kliment a Miroslav Slanec. 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 8  

proti: 0   

zdržel se: 0 

        

 

Ověřovateli zápisu byli schváleni zastupitel Miloslav Kliment a Miroslav Slanec. 

 

4) Zápis č.33 byl ověřovateli podepsán bez připomínek. 

 

 

5) Informace z úřadu :  

– dne 17.10.2017 se uskuteční se schůzka se zástupci Státního pozemkového úřadu, která    

se bude týkat např. pískovny , polních cest, atd. Na této schůzce bude domluven termín    

schůzky pro veřejnost, kde se občané budou moc vyjádřit k této problematice. Termín    

bude občanům včas oznámen. 

- dále starostka informovala o studentských pracích, které budou vytvářet vysokoškolští 

studenti. Jedna skupina se pod vedením vedoucího ateliéru bude zabývat zelení na několika 

vybraných místech v obci, druhá skupina stručnou urbanistikou obce. O jejich práci bude 

informováno zastupitelstvo i veřejnost. 

- kanalizace Běleč 

Jsou vypracovány studie ve 4 variantách, starostka Šárka Marcínová po dohodě s technoložkou 

liteňské ČOV, (která posoudí tyto varianty a vybere nejlepší variantu), zašle všechny podklady 



zastupitelům a na následujícím zasedání budou projednány. 

- MMR vyhlásilo dotaci na místní komunikace ( 50% dotace a 50% spoluúčast) je nutné , 

aby komunikace byla částečně zpevněná, vhodná by dle starostky byla ulice Sadová, kde by se 

kromě povrchu zároveň vyřešilo i odvodnění, které je zde velice problémové. Dle paní 

starostky by se takto daly postupně zpevnit všechny místní komunikace. Zastupitelé Kliment a 

Vodička poukázali na špatné odvodnění komunikací a na nutnosti vypracovat celkové studie na 

všechny komunikace (urbanistiská studie, studie, která by ukazovala cílový vzhled obce např. 

za 50 let). Bez této studie nebude návrh na opravu komunikací z jejich strany podpořen. 

Případný výběr komunikace bude opět projednáván na příštím veřejném zasedání. 

 

6) Smlouva o výpůjčce + souhlas Římskokatolické farnosti Řevnice a souhlas   s 

provedením udržovacích prací  

Starostka informovala, že dlouhodobé ( cca 1 rok ) jednání s církví bylo započato proto, 

že pro vydání stavebního povolení pro nástavbu ZŠ Liteň potřebujeme, mimo jiné, 

souhlas, či smlouvu vyjadřující souhlas vlastníků p.č. 3 a p.č. 17 v k.ú. Liteň, přes které 

vede historicky vyježděná cesta – zpevněná plocha, která by měla sloužit nejen při stavbě 

samotné, ale dále také pro případ potřeby vjezdu složek IZS. Někteří zastupitelé 

konstatovali, že se nejedná o opravu stávající komunikace, jak je ve smlouvě 

uvedeno, ale o výstavbu nové příjezdové komunikace, která podléhá stavebnímu 

zákonu. Zdlouhavé jednání vedlo přes mnoho jiných variant k následujícímu řešení: 

Římskokatolická farnost Řevnice nám potřebný souhlas vydá, ten však bude podmíněn 

budoucím uzavřením Smlouvy o služebnosti (v náš prospěch, věcné břemeno by bylo 

zřízeno na p.č. 3, kde vlastníkem je církev pro pozemek Městyse Liteň) a dále povinností 

vzniklou pro Městys Liteň, spočívající v úpravě chodníčku, který po pozemku p.č.3 vede 

ke hřbitovu. Tato povinnost pro nás není nijak výrazná, jelikož jsme již v minulosti řešili 

rekonstrukci této části z důvodu bezpečnosti dětí, které tudy chodí do školy. Chodník není 

bezpečný, obzvláště v zimě a dlouhodobě si na něj stěžují jak rodiče, tak vedení školy. 

Zároveň církev trvá na uzavření Smlouvy o výpůjčce církevních pozemků. 

Dále se podařilo, aby do Smlouvy o výpůjčce byl zařazen i pozemek p.č. 2, který je hned 

pod budovou ZŠ a který původně chtěla církev městysi Liteň pronajímat samostatně. 

V tomto prostoru by tak mohly být obnoveny např. školní záhonky (toto bude předmětem 

dalšího jednání s církví). 

Zastupitelé v rámci projednávání tohoto bodu rozšířili diskuzi na celkovou nástavbu školy. 

Zastupitel Kaštánek se vyjádřil, že se cítí nedostatečně informován a požaduje do 29.10.2017 

od starostky zaslání všech písemných podkladů k projektu samotnému a dotaci vč. rozpočtu a 



podmínek dotace. 

 

Návrh usnesení č. 100 z 12.10.2017: 

Zastupitelstvo městyse Liteň souhlasí se zněním Smlouvy o výpůjčce uzavírané mezi 

Římskokatolickou farností Řevnice a Městysem Liteň, která řeší výpůjčku p.č. 2, 3, 4, 5, 

6, 14, 15 a 16, vše v k.ú. Liteň a pověřuje starostku Šárku Marcínovou jejím podpisem. 

 

 

HLASOVÁNÍ:   pro:    5  

 proti:    1 (Kliment)  

 zdržel se: 3 (Havelka, Vodička, Kaštánek) 
 

           Usnesení č. 100 z 12.10. 2017 bylo schváleno. 

 
 

Návrh usnesení č.101 z 12.10.2017: 

Zastupitelstvo městyse Liteň souhlasí s přijetím Souhlasu s provedením udržovacích 

prací, vydávaným Římskokatolickou farností Řevnice pro Městys Liteň, který řeší 

nakládání s částí pozemku p.č. 3 v k.ú. Liteň a pověřuje starostku Šárku Marcínovou 

převzetím tohoto souhlasu. 

HLASOVÁNÍ:   pro: 5  

                         proti:  1 (Kliment)  

                  zdržel se: 3 (Havelka, Vodička, Kaštánek) 
 

           Usnesení č. 102 z 12.10.2017 bylo schváleno. 

 

 
 

 

 

7) Smlouva se Stříbrným potokem Reality Developments,s.r.o. 

starostka Šárka Marcínová seznámila zastupitele s obsahem smlouvy mezi Městysem Liteň 

a Stříbrným potokem Reality Developments,s.r.o., která se týká příjezdové plochy přes p.č. 

17 v k.ú. Liteň pro případné užívání vozidel IZS (integrovaného záchranného 

systému).Mezi zastupiteli proběhla diskuse. Někteří zastupitelé konstatovali, že se 



nejedná o opravu stávající komunikace, jak je ve smlouvě uvedeno, ale o výstavbu 

nové příjezdové komunikace, která podléhá stavebnímu zákonu. Starostka uvedla, že 

smlouvy jsou vypracovány na základě poradenství s vlastníky pozemků, referentem 

stavebního úřadu a architektem. 

 

Návrh usnesení č. 103 z 12.10.2017: 
 

Zastupitelstvo městyse Liteň s přijetím souhlasu mezi Městysem Liteň a Stříbrným potokem 

Reality Developments,s.r.o., která zajišťuje nakládání s pozemkem s částí pozemku p.č.17 

v k.ú. Liteň a pověřuje starostku Šárku Marcínovou podpisem. 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 5  

                            proti:  0   

zdržel se: 4 (Kliment, Vodička, Kaštánek, Havelka) 
 

Usnesení č. 103 z 12.10.2017 bylo schváleno. 
 

Zastupitelé Kliment, Vodička, Havelka a Kaštánek by požadovali uzavření věcného 

břemene nebo jiné pojistky proti jednostranně výhodné smlouvě se Stříbrným potokem 

Reality Developments, s.r.o. 

Z pohledu paní starostky Šárky Marcínové tato smlouva není jednostranně výhodná, Stříbrný 

potok naopak vyhověl potřebám Městyse Liteň – na jeho žádost, k názoru paní starostky 

připojuje se i Ing. Horák. 

 

8) Keramická dílna v prostoru knihovny 

Starostka informovala, že v této době nemůže zastupitelstvo projednávat výpůjčku 

prostoru knihovny keramickému kroužku, ale je nutné nejdříve vyhlásit záměr o 

výpůjčce prostoru. Zastupitel Kliment, jakožto předkládající bodu však trval na hlasování 

o bodu i v původním znění, kde navrhuje reorganizaci provozu a poskytnutí zadní části 

knihovny pro potřeby keramické dílny. Mezi zastupiteli proběhla diskuze, zda je 

vhodnější umístění knihovny do části přední, nebo zadní, kde bude mít větší prostor 

vcelku. 

 

 

Návrh usnesení č. 104 z 12.10.2017: 
 



I. Zastupitelstvo městyse Liteň souhlasí s reorganizací provozu a prostor 

liteňské knihovny a s přestěhováním keramické dílny dle přiloženého 

nákresu a dohodnutých podmínek. 

II. Zastupitelstvo městyse Liteň pověřuje starostku Šárku Marcínovou k 

a) přestěhování a technické úpravy do 31.10.2017 

b) reorganizace provozu knihovny do 31.12.2017  

  

 

HLASOVÁNÍ:  pro:  3  

                        proti:   1 Marcínová  

                 zdržel se: 5  ( Horák, Slanec, Fiřt, Hrách, Havelka) 
 

Usnesení č.104 nebylo  schváleno. 

 
 

Návrh usnesení č. 105 z 12.10.2017: 
 

Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje záměr výpůjčky nebytových prostor o celkové 

výměře 84,5m² na adrese Nádražní 401 v k.ú. Liteň, situovaných v prvním patře budovy 

stojící na pozemku p.č.228 v k.ú. Liteň, dle plánku, ve kterém se jedná o přední část i 

oddělené kanceláře. 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 5 

                        proti:   0   

                 zdržel se: 4 (Kliment, Vodička, Kaštánek, Havelka) 
 

Usnesení č.105 bylo  schváleno. 

 

9) Projednání záměru prodeje pozemku p.č. 237 v k.ú. Liteň 

Starostka Šárka Marcínová seznámila s projednávaným bodem  jedná se o pozemek 

obce, který sousedísousedí s pozemkem  u 1.bytovky v ulici Jana Bašty 

 

Návrh usnesení č.106 z 12.10.2017 



Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje záměr prodeje pozemku p.č. 237 v k.ú. Liteň. 

 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 0  

proti:  3   

zdržel se: 6 ( Kaštánek, Vodička, Fiřt, Kliment, Havelka,    

             Slanec) 
 

 

         

Usnesení č. 106 z 12.10.2017 nebylo schváleno. 

  

10) Žádost o odběr el. proudu s přečerpávací stanice vody v ul. Sadové, Liteň 

 

Jedná se o žádost místních občanů, kteří by, samozřejmě na vlastní náklady měli zájem 

využít připojení na elektrický proud městyse Liteň z důvodu stavby rodinného domu. Po 

diskuzi, která proběhla mezi zastupiteli došlo ke shodě v několika záležitostech, s jejichž 

doplněním do žádosti budou žadatelé osloveni. 

V případě přetrvávajícího zájmu bude žádost opět projednána na následujícím veřejném 

zasedání. 

 

V tomto bodě se nehlasovalo. 

 

11) Prodej části pozemku p.č. 570 v k.ú. Liteň 

 

Starostka Šárka Marcínová seznámila zastupitele se žádostí o koupi malé části pozemku 

p.č. 570 v k.ú. Liteň, která byla historicky přiřazována k pozemku sousednímu, který je ve 

vlastnictví žadatele. Z důvodu tohoto omylu byla v minulosti plocha zastavěna. U 

pozemku je zapotřebí nechat nejprve odlučovanou část zaměřit, zažádat o ověření 

existence stavby a oddělit ji od pozemku p.č. 570. 
 

Záměr prodeje bude předložen zastupitelstvu po obdržení všech potřebných materiálů. 

 

Návrh usnesení č.107 z 12.10.2017 

 

I. Zastupitelstvo městyse Liteň souhlasí s přípravou podkladů pro rozhodnutí o záměru 

prodeje části pozemku p.č. 570 v k.ú. Liteň a pověřuje starostku Šárku Marcínovou 



učiněním potřebných kroků, vč. geometrického zaměření, žádosti o rozhodnutí ve věci 

existence stavby a rozdělení pozemků. 

 

II. Zastupitelstvo městyse Liteň souhlasí, aby při prodeji pozemku byly všechny finanční 

prostředky vynaložené k záležitostem nutným pro přípravu prodeje připočteny v kupní 

smlouvě k ceně za pozemek samotný 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 5  

proti:  0 

  zdržel se: 4 (Kliment, Vodička, Kaštánek, Havelka) 

 

  Usnesení č. 107 z 12.10.2017 bylo schváleno. 

 

12) Smlouva o smlouvě budoucí p.č. 42, Běleč 

 
 

Žádost podal soukromý žadatel. Návrh se týká smlouvy o smlouvě budoucí na uložení 

věcného břemena přípojky el. energie pro stavbu stojící na p.č. 42 v k.ú. Běleč, která bude 

vedena přes pozemek přes p.č. 41/2 v k.ú. Běleč u Litně 

 

Návrh usnesení č. 108 z 12.10.2017 

Zastupitelstvo městyse Liteň souhlasí se zněním smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení 

věcného břemene a smlouvě o právu provést stavbu a pověřuje starostku Šárku 

Marcínovou k podpisu smlouvy 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 8  

proti:  0   

zdržel se: 1 (Kliment) 
 

 

  Usnesení č. 108 z 12.10.2017 bylo schváleno. 
 

13) Klubovna Běleč 

 

Starostka Šárka Marcínová seznámila přítomné s plány osadního výboru v Bělči. Osadní 

výbor nechal vypracovat nabídky na studii a PD ,,komunitního centra Běleč“. Poptávka 

byla založena na variantě demolice stávající budovy a výstavby budovy nové, dále pak 

řešení bývalé hasičské zbrojnice a vzhledu hlavního sběrného místa ve Bělči. 



V tuto chvíli je potřeba, aby mezi zastupiteli proběhla diskuze zabývající se několika 

tématy: zachování či demolice historické hasičské zbrojnice, využití klubovny, případná 

rekonstrukce stávající budovy nebo její demolice a výstavba budovy nové (výhody a 

nevýhody obou variant). 

Od rozhodnutí zastupitelstva se také budou muset odvíjet případné změny ve výši 

vyčleněných finančních prostředků z rozpočtu městyse Liteň na studii a PD. 

 

A varianta – Novostavba komplet + plně funkční podkroví – 4 527 757,- Kč 

B varianta – Novostavba + předpřipravené podkroví – 3 655 074,- Kč 

C varianta – Rekonstrukce objektu + podkroví – 3 452 878,- Kč  

D varianta – Rekonstrukce – 2 327 681,- Kč 
 
 
 

Návrh usnesení č. 109 z 12.10.2017: 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň souhlasí se záměrem demolice stávající budovy č.p. 17 v 

místní části Běleč a výstavbou budovy nové. 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 5  (Vodička, Slanec, Kaštánek, Kliment, Havelka) 

       proti:     0 

                         zdržel se: 4 (Marcínová, Horák, Fiřt, Hrách) 

   

        
 

Usnesení č. 109 z 12.10.2017 bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení č. 110 z 12.10.2017: 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň souhlasí se zadáním architektonické studie na variantu A, 

novostavbu komplet. 

 

 HLASOVÁNÍ:  pro: 5  (Vodička, Slanec, Kaštánek, Kliment, Havelka)

     proti:  0 

     zdržel se: 4 (Marcínová, Horák, Fiřt, Hrách) 

 

 Usnesení č. 110 z 12.10.2017 bylo schváleno. 

 

14) Rozpočtové opatření č.6 



Starostka Šárka Marcínová předložila návrh na rozpočtové opatření č.6 

 

Návrh usnesení č. 111 z 12.10.2017: 

Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje rozpočtové opatření č. 6 v předloženém znění. 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 5  

proti:  0  

zdržel se: 4 (Vodička, Kaštánek, Kliment, Havelka) 

                  

 Usnesení č. 111 z 12.10.2017 bylo schváleno. 

 
 

15) Výdaje – Ateliér Svatopluk, o.p.s. 

Na veřejném zasedání č. 33 se zastupitel Kaštánek dotazoval na výdaje za právní služby 

ve věci Ateliér Svatopluk, o.p.s. – řešení obsazení správní a dozorčí rady za jednoho ze 

zakladatelů společnosti a řešení nájemního vztahu mezi Městysem Liteň, jakožto 

vlastníkem bývalého areálu učiliště a Ateliérem Svatopluk, o.p.s, který je pro většinu 

zastupitelstva dlouhodobě nevyhovující. 

Zastupitelům byly předloženy všechny proplacené faktury a soupis stávajících soudních 

řízení. 

Městys Liteň vydal celkem za právní služby a zastupování u soudu 186 675 Kč.  

 

Dle starostky je Městys Liteň  ve složité právní situaci. Není pouze jedním ze zakladatelů 

Ateliéru Svatopluk, o.p.s., který již delší dobu nemá dostatečné informace o chodu této 

společnosti, ale také vlastníkem nemovitostí, které byly Ateliéru Svatopluk, o.p.s. 

Pronajaty. Předmětná nájemní smlouva byla v minulosti zastupitelstvem shodně uznána 

jako velice nevhodná. Všechny kroky, které doposud byly činěny, by měly vést nejen k 

získání větší informovanosti ohledně fungování Ateliéru Svatopluk, o.p.s., resp. 

naplňování účelu, k němuž byl založen – poskytování obecně prospěšných služeb, ale 

také potažmo k získání informací o způsobu využívání pronajatých nemovitostí.  

Jednání městyse Liteň bylo činěno vždy ve snaze předejít vzniku škody na nemovitostech 

pronajatých společnosti Ateliéru Svatopluk, o.p.s., resp. vzniku škody ve společnosti 

Ateliéru Svatopluk, o.p.s. 

 

Zastupitel Kaštánek trvá na zaslání všech právních rozborů a právních podání a to všem 

zastupitelům. 

 
 

Proběhla hodně emotivní diskuse, ve které byla nejvíce projednávána domněnka několika 



zastupitelů, že soudem určený současný ředitel společnosti je ve střetu zájmů. Několikrát 

byly také zmíněny všechny funkce, které ve stejnou dobu zastával zastupitel Jan Havelka 

a domněnka, že i když zde se jednalo o jistý střet zájmů, tato situace nebyla nikdy řešena. 

Pan Kaštánek trvá na přidání bodu do programu, a to hlasování o odvolání starostky 

Šárky Marcínové z důvodu hrubého porušení povinností při správě věcí Městyse Liteň a 

při jasném porušení usnesení zastupitelstva obce. Některými zastupiteli bylo 

konstatováno, že zakladatelé AS, o.p.s.- (městys Liteň zastoupený starostkou paní 

Šárkou Marcínovou a Digitus Mise) navrhly městskému soudu jmenování správce 

pana Jíchy poté, kdy zastupitelstvo jmenování pana Jíchy správcem na svém 

zasedání č.29 zamítlo ( usnesení č.59/2017). Starostka uvedla, že v návrhu k soudu bylo 

uvedeno, že pan Jícha byl navrhnut správní radou společnosti, ne zastupitelstvem.  

 Starostka zdůraznila, že trvá na tom, že právní průtahy nejsou zaviněny její osobou, ani 

jednáním či činěním městyse Liteň a že každý krok posunul městys Liteň alespoň o 

kousek dále. Problémem je, jako ve většině soudních řízení, odvolání protistrany, která 

tímto paralyzuje možné postupy.  
 

Návrh usnesení č. 112 z 12.10.2017 : 

Odvolání starostky Šárky Marcínové z důvodu hrubého porušení povinností při správě 

věcí Městyse Liteň a při jasném porušení usnesení zastupitelstva obce. 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 4  

proti:  3 (Fiřt, Slanec,Horák)  

zdržel se: 2 (Marcínová,Hrách)   

Usnesení č. 112 z 12.10.2017 nebylo schváleno         

  

Zastupitel Kaštánek požaduje vložit do zápisu účast správní a dozorčí rady Atelieru 

Svatopluk, o.p.s.na červencovém zasedání rad: 

Správní rada: 

 

Přítomni : Šárka Marcínová, Odstrčil 

Nepřítomen : Ing. Horák nebyl ze zdravotních důvodů 

 

Dozorčí rada: 

 

Přítomen :Šafránek, Čech 

Nepřítomen : Beaufortová  
 

 

16) Změna termínu veřejného zasedání 12/2017 



Starostka Šárka Marcínová se nebude moci zúčastnit zasedání v termínu 14.12.2017 . 

Jedná se o poslední zasedání letošního roku, proto považuje za vhodné, aby na něm mohla 

být. Žádá proto zastupitelstvo o schválení změny termínu.  

Dřívější termín byl dopředu projednán se správcem rozpočtu. 
 

Návrh usnesení č. 113 z 12.10.2017: 
 

Zastupitelstvo městyse Liteň souhlasí se změnou termínu veřejného zasedání konaného 

v prosinci 2017 a to ze 14.12.2017 na 07.12.2017 

 

 

 

HLASOVÁNÍ:      pro:4 ( Vodička, Kaštánek, Kliment, Havelka) 

proti:  3 (Horák, , Slanec, Fiřt, 

zdržel se: 2  (Marcínová ,Hrách) 
 

 

Usnesení č. 113 z 12.10.2017 bylo schváleno. 

17) Projednání námitky zastupitele k zápisu z veřejného zasedání č.23 

Starostka Šárka Marcínová vyzvala zastupitele Jiřího Vodičku, aby se vyjádřil k tomuto 

bodu.  

Zastupitel Vodička podal v dubnu 2017 námitku proti zápisu z listopadu 2016, týkající se 

neuvedeného finančního dopadu u bodu ,, Komunitní centrum Běleč". Dle starostky jsou 

v těchto fázích u většiny usnesení částky pouze orientační. Pokud ne, jsou zvlášť 

usnesením vyčleňovány z rozpočtu, jako tomu bylo u bodu, kterého se týká námitka 

zastupitele. Dle zastupitele Vodičky je i přesto důležité, aby tyto částky byly součástí 

zápisu. 

 
 

Návrh usnesení č. 114 z 12.10.2017: 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň považuje námitku zastupitele Jiřího Vodičky ze dne 

27.04.2017 podanou proti zápisu č. 23 za důvodnou a schvaluje zápis č. 23 s uvedením 

dopadu na rozpočet řešeného. 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 5  (Vodička, Kaštánek, Kliment, Havelka,.Hrách)  

proti: 0 

zdržel se: 4 ( Horák, Marcínová,Fiřt , Slanec) 
 



 

Usnesení č.114 z 12.10.2017 bylo schváleno. 

 

 

18) Diskuse 

Starostka Šárka Marcínová seznámila zastupitele s nově vyhlášenou dotační výzvou na přírodní 

hřiště, které by bylo vhodné třeba do areálu bývalého učiliště. Hřiště by bylo využíváno jak 

Základní školou, Mateřskou školou a Naší školou. 

Zastupitelé na dotaz starostky zda by souhlasili s podáním žádosti na výzvu vybudování 

přírodního hřiště neodpověděli, ale upozornili, že by v areálu bývalého učiliště,  bylo ideální 

mít část základní školy v prostorách, ve kterých aktuálně funguje Naše škola, z.ú.  a chtěli by 

vybudovat sportovní halu s využitím jak dětí tak i dospělých. Starostka poznamenala, že jí 

tento návrh přijde vzhledem k Naší škole z.ú. velice nemorální.  

 

19) Záměr prodeje montážní plošiny. 
 
 

Přidání bodu do programu – Záměr prodeje montážní plošiny 

Návrh usnesení č. 115 z 12.10.2017: 
 

Zastupitelé městyse Liteň souhlasí s přidáním bodu do programu o záměru prodeje 

montážní plošiny. 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 7  

 proti: 0   

zdržel se:2 (Horák, Havelka) 

                  

         

       Usnesení č. 115 z 12.10.2017 bylo schváleno. 

 

Předkladatel Jiří Hrách přečetl usnesení: 
 

Návrh usnesení č.116 z 12.10.2017 
 

Zastupitelstvo Městyse Liteň souhlasí se záměrem prodeje montážní plošiny MP16, 

na podvozku Daewoo Avia RZ: 3SE6860, která je v majetku městyse Liteň. 

Zastupitelstvo městyse Liteň pověřuje paní Šárku Marcínovou přípravou podkladů, 

které jsou pro prodej obecního majetku zapotřebí. (Zveřejnění záměru prodeje, 



znaleckým posudkem a stanovit minimální prodejní cenu vozidla) termín do 30.11.2017. 
 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 7  

proti: 0   

zdržel se:2 (Havelka, Horák) 

                  
 

            

           Usnesení č. 116 z 12.10.2017 bylo schváleno. 

 
 
 

20) Diskuse 

Pan N. ocenil dosavadní práci osadního výboru 

 
 

21) Závěr 
 

Starostka Šárka Marcínová děkuje za účast a končí veřejné zasedání ve 23:00 hod. 

 

 

 

Zápis zapsala: Kateřina Nožinová dne ...................  .......................................... 

 

 

Ověřovatelé: Miloslav Kliment  dne ...................  ........................................... 

 

 

Miroslav Slanec      dne  ……………. ……………………………  

 

 

Starostka  Šárka Marcínová  dne .....................   ........................................... 


